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ONTWIKKELGESPREK  

Opleiding:    Medical Imaging/Radiation Oncology (MIRO) 

Niveau:    master  

Varianten:    deeltijd 

Reg.nr. croho:   70160   

Accreditatiebesluit d.d.:   9 februari 2024 

Ontwikkelgesprek d.d.:   28 juni 2023, 12.00-13.30 uur, via Microsoft Teams   

 

Het ontwikkelgesprek werd gevoerd met drie leden van het auditpanel en een aantal afgevaardigden 

namens de opleiding. Hieronder volgen de onderwerpen die tijdens het gesprek aan bod zijn 

gekomen, inclusief een korte samenvatting van de belangrijkste gesprekspunten. 

Wet BIG 

De wet BIG wordt momenteel geëvalueerd. De aanpassing van de wet is voorzien voor eind 2024 

maar de verwachting is dat dit langer gaat duren. Ter versterking van de positie van de 

masteropgeleide medisch beeldvormings- en bestralingsdeskundige (MBB'er), is het voor de master 

MIRO van belang om hier invloed op uit te oefenen, samen met andere MBB-opleidingen, de 

beroepsvereniging en het werkveld. De aanwezige leden van het panel doen hiertoe een aantal 

suggesties als het benaderen van ziekenhuizen, medisch specialisten en zorgverzekeraars om 

draagvlak te creëren en gezamenlijk op te kunnen trekken. Ook raden zij aan om de lobby hoog in te 

steken via de Colleges en Raden van Bestuur en een proactieve benadering te hanteren, o.a. richting 

het Ministerie van VWS. De ontwikkeling van de masteropgeleide MBB’er kent raakvlakken met die 

van de verpleegkundig specialisten. Ook daar is er sprake van een beroepsontwikkeling, 

taakherschikking en het nader beschrijven van de behoefte aan het masterniveau. De aanwezige 

leden van het panel adviseren om kennis te nemen van het proces bij Verpleegkunde, daarbij 

betrokken experts en ervaringsdeskundigen te raadplegen en gebruik te maken van hun lessons 

learned. 

Macrodoelmatigheidstoets 

Tijdens het ontwikkelgesprek werd door de deelnemers benadrukt dat de huidige master MIRO veel 

potentie heeft, goed aansluit bij en wordt gewaardeerd door het werkveld. Er is evenwel een grote 

behoefte aan een bekostigde masteropleiding om de instroom te vergroten en de beroepsgroep te 

ontwikkelen. Een positieve macrodoelmatigheidstoets is dan ook van belang om de 

bekostigingsstructuur te kunnen wijzigen. De aanwezige panelleden adviseren om hiermee door te 

gaan, ook omdat het aantonen van macrodoelmatigheid gunstig zal zijn voor de genoemde lobby. Er 

werden mogelijke gevolgen besproken als de bekostiging niet doorgaat, maar de kans hierop werd 

klein geacht. Het advies van de panelleden is vertrouwen uit te stralen het juiste pad te belopen en 

met volle kracht innovaties door te voeren die wenselijk zijn. Parallel hieraan zal er met betrokken 

partijen moeten worden gewerkt aan een aanscherping van het profiel van de MBB’er. De aanwezige 

panelleden suggereren voorts om aandacht te besteden aan het belang van een goed 

kwaliteitsregister voor de beroepsgroep en met o.a. de beroepsvereniging en ziekenhuizen de 

mogelijke koppeling van registers te verkennen.   
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Aandachtspunten n.a.v. visitatie 

Tot slot werden er aandachtspunten genoemd die naar voren kwamen tijdens de visitatie, zoals het 

verweven van wetgeving en ethiek in het curriculum. De opleiding zal dit oppakken. Ook is gesproken 

over het onderscheid tussen het post-hbo onderwijs en de masteropleiding. De aanwezige 

panelleden zijn van mening dat beide onderdelen van de MIRO prima naast elkaar kunnen bestaan. 

Vanuit leven lang leren is het post-hbo aanbod gericht op het onderhouden van het vakgebied. Het 

betreft een horizontale beroepsgerichte verdieping en verbreding. Bij de masteropleiding wordt een 

aanbod verlangd dat overstijgend is, zowel qua inhoud als niveau. De verdieping is niet alleen 

horizontaal maar ook verticaal. Het belang van duidelijke positionering van beide onderdelen wordt 

benadrukt alsook heldere communicatie richting werkveld en (aankomende) studenten.  


